
 

 
 

 

 

ACTA 
 

ASSEMBLEA GENERAL ORDINÀRIA  
 

Data     30 de novembre del 2022, 17:00 h 

Caràcter  General 

Sessió    4/2022 

Lloc    menjador de l’escola 

 

Assistents 

● Membres de la Junta 

‐ Emma Saura, Presidenta 

‐ Isabel Sebastián, Secretària 

‐ Mª Carmen Solís, Tresorera 

‐ Miriam Clar, Tresorera 

‐ Mireia Gálvez, Vocal 

‐ Virginia Pintado, Vocal 

‐ Marisol Rivero, Vocal 

‐ Isa Alonso, Vocal (online) 

● Altres socis/sòcies  

Demelsa Rodríguez, Esther Gericó, Vanesa Galván, Isabel López 

● Online  

Bianca Schnittker, Gerard Corredera, Ana Reyes, Ana Sevego, Mª Carmen de 

la Rubia 

 

Ordre del dia 
 

A les 17:05 h comença la reunió, que té com a ordre del dia:  

1.‐ Lectura i aprovació, si s’escau, de l’assembla ordinària anterior. 

2.‐ Estat dels comptes de l’AFA. 

3.‐ Obres de reforma de la cuina. 

4.‐ Precs i preguntes. 

 

1.‐ Lectura i aprovació, si s’escau, de l’assemblea ordinària anterior. 

 

Es dóna per aprovada l’acta de l’assemblea ordinària anterior de data 2 de juny del 2022. 

 



 

2.‐ Estat dels comptes de l’AFA. 

 

Les tresoreres expliquen l’estat de comptes amb detall a data 31 d’agost del 2022, i seguint el format 

que va fer l’antiga AFA. 

 

Fan un repàs dels principals ingressos de l’AFA, corresponents a les beques i quotes de l’AFA, així com 

es comenten les factures retingudes amb l’empresa del menjador. 

També  com  a  pagaments  habituals  que  es  generen  cada  any  hi  ha  els  destinats  al  regal  del  tió, 

fotocòpies i altres. 

Es comenta que degut a que aquest curs hi ha menys nens també hi ha menys diners rebuts de les 

quotes de l’AFA. 

Es parla també dels diners destinats a la festa de 6è, on s’ha calculat fent una proporció per alumne, 

ja que aquest  curs només  són 37 alumnes.  Es donarà  també el  patinet o  skate perquè puguin  fer 

sorteig. 

 

 

3.‐ Obres de reforma de la cuina. 

 

La Presidenta explica  la situació de les obres de la cuina feta. Quan finalitzi  la reunió proposa a  les 

assistentes a la reunió, que entrin a veure‐ho in situ. 

Les  obres  han  estat  necessàries  per  complir  les  deficiències  derivades  de  l’Acta  d’Inspecció  del 

Departament de Sanitat realitzada el 20/12/2021 i les feines d’electricitat perquè la instal.lació existent 

no complia els mínims reglamentaris. 

S’ha presentat un escrit sol.licitant l’abonament d’aquestes despeses, que són aproximadament d’uns 

18.000 €, als Serveis Territorials del Baix Llobregat del Departament d’Educació de la Generalitat de 

Catalunya, així com, còpia d’aquest escrit s’ha enviat a la tècnica d’educació de l’Ajuntament de Molins 

de Rei. 

Comenta  les  converses  i  reunions mantingudes amb  la  regidora d’educació,  la  visita efectuada per 

l’inspector i la situació actual sobre la recuperació dels diners que l’AFA ha abonat per fer aquestes 

obres.  

En principi  l’únic compromís verbal de  l’Ajuntament és  fer‐se càrrec de  la partida 2 del pressupost 

d’electricitat, que es refereix a la instal.lació d’un subquadre elèctric nou i que és d’aproximadament 

uns 1.500 €. 

Es comenta que segons normativa el manteniment de l’edifici és responsabilitat de l’Ajuntament i les 

obres de la Generalitat. 

Continuarem treballant i insistint als dos organismes per tal que es facin càrrec. 

 

Intervé Vanesa Galván,  que  formava part  de  l’antiga AFA,  i  comenta que  recorda  tenir  un mail de 

l’Ajuntament conforme aquest es feia càrrec de les despeses de la llum, però que el va esborrar. 

 

També intervé Gerard Corredera, i ens comenta que per tal que l’Ajuntament es faci càrrec d’aquestes 

despeses hauríem de tenir més informació prèvia sobre la construcció de la cuina, legalitzacions, etc. 

Ens recomana que fem partícips a la tècnica d’educació d’aquestes despeses que hem hagut d’assumir 

per abonar les obres. 

L’Emma comenta que ni a l’escola ni a l’AFA s’ha trobat ni el projecte de construcció de la cuina ni les 

legalitzacions de les instal.lacions. 

Acordem fer una instància a l’Ajuntament i demanar‐los còpia de les actes d’inspecció del Departament 

d’Indústria, còpia del projecte de construcció de la cuina i legalitzacions de les instal.lacions existents. 

 



 

 
 

També es  comenta que preguntarem al  Xavi,  el  director de  l’escola,  si  algun  tram de  la  calefacció 

encara no funciona. 

3.‐ Precs i preguntes. 

 

Es comenta que just avui  l’AFA ha rebut petició de l’Escola d’Adults perquè els donem una font d’aigua, 

que degut a la pandèmia, ja no es fa servir. Es comenta que no està en bon estat i se’ls comunicarà  

aquest fet. 

 

Vanesa Galván comenta que per properes festes de la Castanyada si és possible, en comptes de fer‐les 

a les 17 h, que comencin a les 16:30 h. 

També pregunta a què es deguda la pujada de preus del menjador. Se li respon que és una pujada que 

marca la Generalitat i es va enviar un mail des de l’escola a totes les famílies comunicant‐lo a principi 

de curs. 

 

Intervé Ester Gericó  i comenta que en general les famílies i el professorat estan contents amb el menjar 

ofert amb la nova empresa contractada de menjador. 

 

També la Demelsa Rodríguez, ens pregunta pel càrrec de Vicepresidenta de l’AFA, ja que la persona 

que ho ocupava ha marxat de l’escola. L’Emma Saura li respon que aquest càrrec no té caràcter decisiu, 

doncs per constituir l’AFA i les úniques persones signants tant al Registre d’Associacions i al Banc han 

estat Presidència, Tresoreria i Secretaria. Un motiu per no formar part de la Junta de l’AFA és perdre 

la condició de soci (article 15 dels Estatuts) com ha estat aquest cas. De totes maneres, a la propera 

assemblea, es tractarà aquest tema. 

 

Per últim, es parla una bona estona sobre l’extraescolar d’anglès, el seu funcionament, la decisió del 

canvi que es va fer, els nens que s’han apuntat, etc. 

 

Tot seguit, a les 18 h el 30 de novembre del 2022, s’aixeca la reunió. 

 

La Presidenta,            La Secretària, 

                                                                                                         
Emma Saura    


